

14 January 2015 / 14 janvier 2015

REMINDER

IOTC CIRCULAR 2015-03 / CIRCULAIRE CTOI 2015-03

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: REMINDER OF THE IOTC CIRCULAR 2015-01 (3RD WORKSHOP ON CONNECTING THE IOTC SCIENCE AND MANAGEMENT PROCESSES (SMWS03), FEBRUARY 10TH – 12TH, 2015

REPLY REQUESTED BY THE 15 JANUARY 2015

This circular is a reminder of IOTC Circular 2015-01, on The 3RD Workshop on Connecting the IOTC Science and Management Processes (SMWS03), February 10th – 12th, 2015. IOTC Commissioners (from developing CPCs) and their lead science advisers are reminded that nomination and subsequent applications to attend the workshop should be received no later than the 15th January 2015 at secretariat@iotc.org and should include the following information:

- A letter of nomination with the Name of the competent agency, the name and position of applicant.
- A copy of Passport.
- Location and contact details.

RAPPEL

Madame/Monsieur,

OBJET: RAPPEL DE LA CIRCULAIRE CTOI 2015-01 (3^E ATELIER SUR LA RELATION ENTRE LES ACTIVITÉS SCIENTIFIQUES DE LA CTOI ET LES PROCESSUS DE GESTION (SMWS03), DU 10 AU 12 FEVRIER 2015

RÉPONSE SOUHAITÉE AU PLUS TARD LE 15 JANVIER 2015

Cette Circulaire est un rappel de la Circulaire CTOI 2015-01, concernant le 3^E Atelier sur la Relation entre les Activités Scientifiques de la CTOI et les Processus de Gestion (SMWS03), du 10 au 12 Février 2015. Les commissaires près la CTOI (des CPC en développement) ainsi que leur principal conseiller scientifique sont rappelés que les nominations et les demandes ultérieures de participation à l'atelier doivent être reçues au plus tard de 15 janvier 2015 à l'adresse secretariat@iotc.org et doivent inclure les renseignements suivants:

- Une lettre de nomination avec le nom de l'organisme compétent, le nom et la position du candidat.
- Une copie du passeport.
- Informations de contact.

Distribution / Destinataires

IOTC Members/ Membres de la CTOI: Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Vanuatu, Yemen/Yémen.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes: Djibouti, Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud.

Intergovernmental organisations & Non-governmental organizations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales

Copy to/ Copie à : FAO

Yours sincerely / Cordialement

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'R Payet'. The signature is stylized with a large, looped 'R' and a horizontal line extending from the end.

Mr. Rondolph Payet
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

Attachments / Pièces jointes:

- Nil/ Aucune